
 1 

 
Biedrības   “Latvijas Airēšanas federācija” 

vienotais reģ.Nr. 40008022792 

 

Biedru ārkārtas kopsapulces protokols Nr. 1/2023 

 

Attalināti Zoom platformā, 2023. gada 30. augustā, sākums plkst.14:30- 16:00.  

 / Sapulces norises vieta, laiks/ 

 

Biedru kopsapulci sasaukusi valde, biedriem paziņojot par sapulci 2023. gada 30. augustā nosūtot 

katram biedram rakstisku paziņojumu e-pastā 2023. gada 16. augustā.  

 

Ārkārtas kopsapulcē attālināti piedalās 6 no 9 Biedrības biedriem (pārstāvjiem), sapulce saskaņā ar 

statūtu noteikumiem ir lemttiesīga. Sapulcē bez balsstiesībām piedalās interesenti un pieaicinātie – Māris 

Liepiņš (Latvijas Sporta federāciju padomes jurists).  

 

Biedru pārstāvji- reģistrācija: 

Jelgava Bērnu un jaunatnes sporta skola – Agita Puriņa 

Airēšanas sporta klubs “Daugava”- Ieva Lapsa 

Biedrība, Airēšanas klubs “Rīgas Airētāju klubs” - Artis Kamols 

Biedrība “Latgales airēšanas un tūrisma centrs” - Aleksejs Lavrenovs 

Daugavpils Individuālo sporta veidu skola- Ludmila Ivanova 

MSĢ TSV Jūrmala- Sergejs Čevers  

 

Sapulces darba kārtība: 

 

Sapulce tiek atklāta. 

 

Māris Liepiņš izklāsta pašreizējo situāciju, kas notiek ar federāciju, ja prezidents ir atkāpies pie 

pašreizējā valdes sastāva un par nepieciešamību ievēlēt personu, kas ir pilnvarota parakstīt 

dokumentus, atskaites, lai federācija varētu pilnvērtīgi darboties.  

 

Biedrības treneru komisija vadītāja Evita Jaunbauere ierosina Biedru sapulcei lemt par sapulces 

vadītāja ievēlēšanu. Sapulces vadītāja amatam tiek izvirzīta Evitas Jaunbaueres kandidatūra. 

Notiek balsošana. 

Sapulcē nolēma: par sapulces vadītāju ievēlēt Evitu Jaunbaueri. 

Par: 6 , Pret: 0. 

 

Sapulces vadītāja ierosina Biedru sapulcei lemt par sapulces protokolista ievēlēšanu. Protokolista 

amatam tiek piedāvāta Agitas Puriņas kandidatūra.  Notiek balsošana. 

Sapulcē nolēma: par sapulces protokolistu ievēlēt Biedrības ģenerālsekretāres Evitu Jaunbaueri. 

Par: 6 , Pret: 0. 

 

Balsu skaitītāji netiek ievēlēti, jo sapulces gaita tiek ierakstīta Zoom ierakstā un balsojums notiek 

čata sadaļā pēc reglamenta. 
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Sapulces vadītājs ierosina apstiprināt sapulces darba kārtību: 

 

1. Sapulces vadītāja ievēlēšana; 

2. Sapulces protokolist ievēlēšana; 

3. Biedrības ģenerālsekretāra ievēlēšana: 

 - izvirzītā kandidatūra – Evita Jaunbauere (izvirzīja Jelgavas Bērnu un Jaunatnes sporta 

skola) 

 

Notiek balsošana. 

Sapulcē nolēma: apstiprināt piedāvāto darba kārtību. 

Par: 6 , Pret: 0. 

 

Sapulces vadītājs ierosina apstiprināt sapulces reglamentu: 

 

1. Biedrs piedalās un balso kopsapulcē, izmantojot elektroniskos saziņas līdzekļus, 

pieslēdzoties kopsapulces norises vietai tiešsaistes platformā “Zoom”.  

2. Biedram ir jābūt ieslēgtai videokamerai un izslēgtam mikrofonam; 

3. Kopsapulces dalībniekiem ir jābūt izslēgtai kamerai un mikrofonam; 

4. Sapulces laikā biedru pārstāvji uzdod jautājumus rakstiski čatā vai diskusiju veidā. Uz 

sapulces dalībnieku jautājumiem atbildes tiks sniegtas, ja būs atlicis laiks. 

5. Balsojuma gaita- iespējamās atbildes PAR, PRET 

6. Balsojums notiks sapulces vadītājam izklāstot jautājumu, katrs biedrs čatā ieraksta atbildi.  

 

 

Sapulces vadītājs aicina pāriet pie sapulces darba kārtībā ietverto jautājumu izskatīšanas.  

 

1. LAF valdes locekļa- ģenerālsekretāra ievēlēšana. 

Sapulces vadītāja iepazīstina ar savi kā kandidatūru uz ģenerālsekretāra amatu, kur norāda, ka, lai 

federācija varētu darboties iz jābūt pilntiesīgai valdei. Evita Jaunbauere piekrīt pildīt valdes locekļa 

ģenrālsekretāra amatu. 

 

Diskusija: 

Ieva Lapsa izsaka biedriem viedokli, par to, ka lai vadītu šo organizāciju, visiem biedriem ir 

jāsaprot, ka viens cilvēks to nevar izdarīt un nav pareizi nogrūst to visu pašlaik uz Evitu. Tāpēc 

visiem ir jāmeklē komanda, kura var pārņemt šos pienākumus un strādāt airēšanas attīstībai. 

Artis Kamols piedāvā, ka ir jānosaka termiņš biedru kopsapulces sasaukšanai. 

Pēc diskusijas biedri vienojas, ka sapulce ir jāsasauc līdz 04.11.2023, kad visi biedri satiekas pēc 

LR Rudens kauss sacensībām klātienē un ievēl pilnu valdi. Evita Jaunbauere apsola, ka oktobra 

sākumā šis jautājums tiks izsūtīts atkārtoti biedriem. 

 

Citi kandidāt netika izvirzīti. 

 Sapulcē nolēma: biedru balsojums par valdes locekles – ģenerālsekretāres Evitas 

Jaunbaueres ievēlēšanu.  

 



 3 

Par: 6 , Pret: 0. (Pielikums Nr.1- balsojums) 

 

2. Citi jautājumi:  

Guntas Vlasenko izklāsts par ieguldīto laiku un darbu, par darba novērtējumu. 
 

Citus jautājumu biedri neizvirza. Sapulces vadītājs slēdz sapulci pl. 16:10 

 

 

 

Sapulces vadītāja:  Evita Jaunbauere 

 

 

 

Protokolists                  Agita Puriņa 
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PIELIKUMS Nr.1 
 
Zoom čats un balsojums: 
 
15:17:14  From  Agita Purina : Es nedzirdu 
15:22:55  From Evita jaunbauere : Balsojums par sapulces vadītāju - Evitu Jaunbaueri 
15:23:00  From  Agita Purina : Par 
15:23:03  From  Ludmila Ivanova : Par 
15:23:04  From  Ieva Lapsa : PAr 
15:23:18  From  Aleksejs Lavrenovs : Par 
15:23:30  From  Sergejs Cevers : MSĢ - par 
15:23:42  From  Artis Kamols : par 
15:24:20  From Evita Jaunbauere : balsojums par protokolistu- Agitu Puriņu 
15:24:33  From  Ludmila Ivanova : Par 
15:24:34  From  Ieva Lapsa : tevi nedzird 
15:24:40  From  Sergejs Cevers : raustās skaņa.... 
15:24:45  From  Henrijs Bukavs : Sapulce tehniskā kvalitāte ir ļoti slikta un nav saprotama 
15:25:06  From  Aleksejs Lavrenovs : par 
15:25:10  From  Artis Kamols : par 
15:25:11  From  Sergejs Cevers : par 
15:25:12  From  Ieva Lapsa : Balsojums par protokolētāju -par 
15:25:20  From  Agita Purina : Par 
15:25:31  From  Ludmila Ivanova : Es pirmā uzrakstīju par 
15:26:20  From Evita Jaunbauere : Balsojums par valdes locekli- ģenerālsekretāri Evitu Jaunbaueri 
līdz jaunas valdes ievēlēšanai 
15:27:24  From  Aleksejs Lavrenovs : par 
15:27:26  From  Sergejs Cevers : par 
15:27:34  From  Ludmila Ivanova : Par 
15:27:39  From  Agita Purina : Par 
15:27:41  From  Ieva Lapsa : es nesaprtu par ko balsojam? 
15:27:58  From  Artis Kamols : par 
15:28:10  From  Artis Kamols : uz kadu laiku? 
15:30:05  From  Sergejs Cevers : skaidrs! 
15:30:42  From  Ieva Lapsa : PAR 
15:33:28  From  Ieva Lapsa : man jautājums ir vēl 
15:34:20  From  Artis Kamols : l 
15:34:46  From  Artis Kamols : lūdzu nosakam šo laiku 
15:43:45  From  Artis Kamols : vismaz nosakam nakamās sapulces datumu 
15:44:45  From  Ieva Lapsa : varu 
15:45:34  From  Agita Purina : Sestdienā ? 
15:46:05  From  Sergejs Cevers : Majoros, Murjāņos - labprāt - 24/7 
15:46:10  From  Baiba Strautmane : 09.09.2023 LČ sprintā Jēlgavā 
15:46:12  From  Ludmila Ivanova : Mēs varam tikai līdz pusdienām, lai paspētu atgriezties.  
Statūtu maiņu jāiekļauj nākošās sanāksmes darba kārtībā. Lai mēs varētu beidzot risināt šo jautājumu 
15:46:45  From  Vidis Baltais : 23.09. Mix 
15:46:56  From  Elita Krūmiņa : Nevaru ieslēgt mikrofonu. 
15:47:29  From  Agita Purina : Atkal pazuda skaņa. 
15:47:33  From  Sergejs Cevers : 09/09. par ātru 
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15:47:38  From  Elita Krūmiņa : Es pašlaik iebraucu SASS-ā skatīties par sprintu. 
15:48:40  From  Agita Purina : Pēc MIX sacensībām sestdienā  nevar  taisīt kopsapulci? 
15:49:00  From  Sergejs Cevers : kur MIX notiek? 
15:50:32  From  Ieva Lapsa : ja 
15:50:34  From  Ludmila Ivanova : Es par rudens kausu. Mums tas der visvairāk 
15:50:36  From  Sergejs Cevers : jap 
15:51:17  From  Ieva Lapsa : par 
15:51:19  From  Aleksejs Lavrenovs : par 
15:51:23  From  Sergejs Cevers : par 
15:51:25  From  Ludmila Ivanova : Par 
15:51:26  From  Artis Kamols : pAR 
15:51:47  From  Agita Purina : Par 
15:53:06  From  Elita Krūmiņa : Diemžēl nebiju sākumā, jo vakar vēl nebija informācija pa šo sapulci, 
bet kas notiek ar finašu lietām un atskaitēm? 
15:54:41  From  Elita Krūmiņa : Viss gan nav nokārtots.. 
15:56:20  From  Ieva Lapsa : kur ir visi dokumenti no LAF telpas?\ 
15:57:01  From  Evita Jaunbauere : Replying to "Viss gan nav nokārto..." 
 
par šo izrunāsim konkrētāk vēlāk 
16:07:10  From  Sergejs Cevers : paldies 
16:07:14  From  Artis Kamols : PALDIES, Velu veiksmi Evitai 


